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Dorpstafel, donderdag 16 november 2017. Aanvang 20.00 uur. 

Locatie: Durps’uus op d’n Oek. 

 

 

 

Voorzitter: Mevr. K. de Visser 

Dorpswethouder: dhr. J.J. Aalberts. 

Namens de gemeente Middelburg:  Mevr. R. van Iwaarden (dorpsmanager) 

Namens Politie: Dhr. Roel Kranendonk. 

Namens politieke partijen: LPM: mw. C. Doorn, dhr. C. Lodder, dhr. W. Steketee, SGP: dhr. 

J. Joosse, PvdA: dhr. M. Kavsitli, SP: mw. P. Sterk. 

Bij agendapunt 4: mevr. R. Cevaal. 

Afwezig met bericht: dhr. W. Staat, dhr. P. Joosse, dhr. J. Gabriëlse, mevr. L. Zwemer,  

Notulist:  dhr. A.G. Vluggen. 

De Dorpsgenoten: dhr. J. Baaijens, dhr. D.J. Bliek, dhr. M. Dellebeke, mw. J.A. van 

Eenennaam-van Belzen, mw. M. Fonteine, dhr. J.A. Fritz, dhr. J.W. van de Guchte, mw. N. 

van de Guchte, dhr. A.J. van Hal, mw. N.P. Klaassen-Heyboer, mw. T. de Klerk-Bliek, dhr. J. 

Kodde, mw. Daniëlle Kodde, mw. C. van Koeveringe, mw. W. Langelaar, mw. H. Lokker, 

mw. J.A. van Melle-Vinke, dhr. T. Minheere, mw. J. Minheere, mw. G.N. Moens-Fritz, dhr. A. 

Ridderbos, dhr. Gert-Jan Ridderbos, dhr. I de Rijke, dhr. J. de Rijke, dhr. W. Siebers, dhr. P. 

van Sluijs, dhr. A. Verhage, dhr. J. de Visser, dhr. S. de Visser, mw. L. de Visser, dhr. R. 

Walraven. 

 

1. Opening en vaststellen van de agenda. 

De heer W. Staat laat bij monde van de voorzitter weten niet in staat te zijn de vergadering 

bij te wonen. Gezondheidsredenen nopen hem rustiger aan te doen. Wij wensen hem van 

harte beterschap. 

Vervolgens wordt de agenda vastgesteld. 

 

2. Verslag van de dorpstafel van 16 mei 2017. 

Aan de orde wordt gesteld de vraag waarom voor de uitbreiding van de school “Lonneboot” 

werd besloten zgn. containers te plaatsen in plaats van het dorpshuis te benutten. Er werden 

zeker 8 verschillende mogelijkheden onderzocht. Waaruit tenslotte gekozen werd voor het 

plaatsen van containers. Dit laatste is ook geen gemakkelijk operatie die door een firma Snel 

in een rustig aandoend tempo zal worden gerealiseerd.  

Deze foto van 
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Gewezen wordt op de ruimte die nodig is voor de biljartclub. Twee biljarttafels zet je nu 

eenmaal niet zomaar in het Dorpshuis. Daar heb je veel ruimte voor nodig, en die is niet op 

die plek te vinden. Tenzij een aanzienlijke verbouwing, maar dat wordt niet overwogen.  

Het is een goede zaak dat het aantal leerlingen voor de Lonneboot in aantal toeneemt. 

Gezien de toename van het aantal woningen in de wijk Mortiere zal die ontwikkeling nog 

wel even zich doorzetten. 

Na deze discussie naar aanleiding van het verslag wordt dit in dank aanvaard. 

 

3. Vragen aan Politie/Handhaving van de Gemeente Middelburg (o.a. terugblik 

voetjesactie en mogelijk instellen van een vuurwerkvrije zone.) 

- Ditmaal worden we namens de politie door een nieuw gezicht bijgepraat, dhr. Kranendonk. 

- Het fietspad naar Mortiere, maar ook naar Middelburg is soms onveilig voor fietsende 

kinderen vanwege de, vaak met hoge snelheid, langs zoevende brommers en scooters. De 

bebording geeft echter aan dat voor beide soorten voertuigen het pad bedoeld is. Uitkijken 

dus!  De oversteekplaats vanuit het tunneltje van en naar Mortiere wordt verlicht door een 

separate lantaarnpaal. Een hele vooruitgang! Het smalle fietspad (enkele betonplaten) vormt 

nog wel een reëel gevaar voor ongelukken. 

- Het afsteken van vuurwerk gedurende de avond en nacht is hinderlijk. Melden bij de 

politie is gewenst. Mochten er daders worden gevonden dan kunnen deze ervan verzekerd 

zijn “op de persoon” gericht onderzoek te moeten ondergaan. 

- Over de Weizichtweg wordt vaak hard gereden. De politie ondernam handhavingsacties 

waarbij men zich hulde in opvallende veiligheid dienende kleding. Zo werden de 

handhavers vanaf grote afstand gespot. Voorgesteld wordt dat de handhavers zich in den 

vervolge wat anoniemer opstellen teneinde de “pakkans” te verhogen. 

- De hinderlijk hoge heg leidt tot enige verwarring. Waar staat of stond dit groeisel? Was het 

op de hoek van de Zeeburgstraat met de van Akenstraat of de Scheldepoortstraat? 

- De oude BMW is uit de Scheldepoortstraat verdwenen. 

- Terugkoppeling na melding wordt niet als vanzelf door de politie gegeven. Immers de 

politie kent “meer werk dan tijd”. Staat men op terugkoppeling, dan wordt dit serieus 

overwogen. 

- Dit jaar werden twee “voetjesacties” ondernomen. De eerste keer werd 21 x gemakkelijk 

toegang tot woningen verkregen, de tweede maal 15 x.  Een inbraak is altijd een traumatische 

ervaring. Het gevoel van veiligheid wordt daardoor ernstig aangetast. Let op! Het 

“geteisem” kan gemakkelijk en snel uit Nieuw- en SintJoosland weg komen. Voordat de 

politie ter plekke is, zijn ze al ver weg via de A-58. 

- Vuurwerkvrije zone. Zo’n gebied wordt aangewezen bij APV ( Algemene Plaatselijke 

Verordening ), vereist handhaving én moet tijdig aangevraagd worden. Voorgesteld wordt 

zo’n zone in te stellen aan de Binnenhaven. Dan moet de aanvraag wel onmiddellijk gedaan 

worden als het al niet daarvoor te laat is. Daarnaast zouden dorpsgenoten een soort 

oppasgroep kunnen vormen. Zij moeten dan wel als vrijwillige handhavers herkenbaar zijn. 
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Nog even komt een algemeen schrijven aan de orde. Maar die wordt voor Middelburg niet 

meer uitgegeven. 

Voor zijn inbreng wordt de heer Kranendonk hartelijk bedankt. 

 

4. Presentatie over “Feest der Herkenning” door mevr. Rina Cevaal. 

Gebruik makend van zgn. herinneringskoffers wordt, doorgaans succesvol, contact gelegd 

met mensen die belemmerd zijn geraakt door dementie. De reacties van die mensen zijn vaak 

verrassend. Mevr. Cevaal is op zoek naar vrijwilligers die met een koffer langs deze mensen 

zouden willen gaan. 

Ter illustratie toont zij de inhoud van de koffer “de winkel van Sinkel”. Het bijhorende liedje 

is menigeen bekend. “Hoeden en petten en damescorsetten…” 

Vrijwilligers gaan nooit alleen op pad, altijd met twee personen. Is vervoer per auto nodig, 

dan mag er een km-vergoeding van € 0,19 tegenover staan. 

Op 13 december a.s. is een informatiemiddag georganiseerd in de Schotse Huizen in Veere. 

Niet alleen voorwerpen stimuleren het geheugen maar ook muziek kan leiden tot 

opmerkelijke reacties. 

Coördinator is mevr. Van Dam: tel.nr. 0118-502151. Het tel.nr. van mevr. Cevaal luidt: 06-

23455076. 

Een bijzondere presentatie, waarop geanimeerd werd gereageerd. Mevr. Cevaal wordt 

hartelijk bedankt. 

 

5. Diverse mededelingen, o.a. van de dorpswethouder, de dorpsmanager, de 

dorpsvereniging en Dorp van de Toekomst. 

Namens de werkgroep Dorp van de Toekomst spreekt Hans van Hal. 

- Het wordt tijd voor een nieuwe website, zoals ontwikkeld door Herco Beekman, en reeds in 

gebruik door andere wijkverenigingen in het Middelburgse. Deze zal tevens ruimte bieden 

aan het gebruik van “social media” zoals Facebook. De nieuwe website is makkelijker te 

onderhouden dan de huidige, die bijna 10 jaar oud is. Deze is destijds ontwikkeld door 

Claire Verhage en  wordt nu nog slechts onderhouden door Hans van Hal. De nieuwe 

website zal door andere personen onderhouden moeten worden. De heer Ridderbos stelt 

zich gaarne beschikbaar. Ofschoon de Dorpsvereniging deze ontwikkeling van harte 

ondersteunt kan van daaruit geen ‘mankracht’ beschikbaar worden gesteld.  Een oproepje in 

de komende Dorpskrant, met enige uitleg over wat de bedoeling is, zal hopelijk tot meer 

belangstelling leiden. 

- Vervolgens geeft Hans de stand van zaken weer betreffende de Trekdijk en de 

overwegingen ter zake van de werkgroep. 

De kwestie “Trekdijk” zit, naar het lijkt, diep in de politieke manoeuvres.  Hans benoemt 

opnieuw de nodige aspecten die de instelling van het gebied tot bedrijventerrein onwenselijk 
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maken. De werkgroep tracht door steeds opnieuw aandragen van argumenten ook 

gemeenteraadsleden aan haar zijde te krijgen. Het ligt in de bedoeling in de dorpskrant van 

februari 2018 het standpunt van alle partijen betreffende de bestemming van het gebied aan 

de Trekdijk te publiceren.  De Werkgroep is er zeker niet van overtuigd dat er een 

bedrijventerrein zo dicht bij Nieuw- en SintJoosland moet worden gevestigd en zal zich er 

samen met de dorpsvereniging tegen blijven verzetten. 

Het woord is aan de wethouder. 

De Lonneboot moet uitgebreid worden met twee lokalen. Het is mooi dat, in tegenstelling 

van menig school elders, het leerlingenaantal van deze school sterk toeneemt. De 

Springplank wordt voor de uitbreiding benut, terwijl de huidige gebruikers verwezen 

kunnen worden naar een tweetal containers. Mogelijk kunnen die dingen vóór de komende 

Kerst worden geplaatst. 

Betreffende de Trekdijk meldt hij dat i.v.m. nieuwe boekhoudregels vóór 31 december 2019 

er een besluit over de bestemming moet worden genomen. In zijn algemeenheid geldt dat 

bedrijven kunnen worden gediend door het beschikbaar zijn van bedrijfsterrein. 

Vooraf gaat een bestemmingsplanprocedure. In principe zal die pas worden afgerond nadat 

de inwoners van Nieuwland en andere belanghebbenden zich hebben laten horen.                           

Er zit geen haast achter de procedure maar meer nog wordt als kernwaarde gehanteerd 

zorgvuldig handelen. In iedere geval moet duidelijk worden waar de knelpunten liggen. 

-  Wat betekent een categorie 3-4 bedrijventerrein voor de gezondheid van de aanwonenden? 

-  Zal het instellen van een bedrijventerrein op die plek leiden tot onaanvaardbaar hoge 

verkeersbewegingen in en langs Nieuw- en SintJoosland? 

-  Als wordt gewezen op het forse aantal dumpers, die zich nu al met grote regelmaat door 

het dorp wringt, stelt de wethouder dat de Trekdijk juist kansen biedt dit probleem aan te 

pakken. 

-  Wellicht is het aan te bevelen nog eens een verkeersdeskundige vanuit de Provincie te 

raadplegen. 

En verder, 

Dhr. D. Bliek geeft aan dat het onderhoud van de geluidswal tussen de A-58 en Nieuw-en 

SintJoosland ver beneden peil is. De wethouder zal die kwestie bij RWS aankaarten. 

Dhr. J. de Rijke vraagt of de wethouder zich bekommert om de energiehuishouding voor 

Walcheren. Hij legt dit nader uit. Het is de bedoeling in 2030 zoveel mogelijk energieneutraal 

te bouwen. Dat kun je niet op kleine schaal, zeg Middelburg, realiseren. De wethouder is niet 

bekend met beleid op grotere schaal dan Middelburg. Niettemin een punt om eens mee te 

nemen. Enkele weken terug is de wethouder al door dhr. J. de Rijke gevraagd te laten 

onderzoeken of de Trekdijk voor mogelijke duurzame alternatieven is te benutten. Een 

reactie bleef nog uit, maar de wethouder zegt toe dat dhr. de Rijke die binnenkort kan 

verwachten. 
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6. Aanvragen dorpstafelbudget. 

Er is reeds een aanvraag voor 2018 ontvangen. 

Mevr. R. van Iwaarden laat weten zich in haar rol als dorpsmanager zeer gesteld te zijn op 

Nieuw- en SintJoosland. Deze plaats kenmerkt zich vanwege de vele initiatieven. Trouwens, 

de Gemeenteraad heeft een bedrag van € 25.000,-- beschikbaar gesteld voor initiatieven 

vanuit de inwoners van heel Middelburg. 

De Ringrijdersvereniging, nooit weg te denken uit Nieuwland, was onderwerp van klachten 

over stank, paardenvijgen en dito stof na de wedstrijd. Deze kwestie is rigoureus aangepakt 

zodat na de wedstrijd de straat brandschoon en fris geurend aan de omwonenden kan 

worden gepresenteerd. 

 

7. Rondvraag en sluiting. 

De onlangs ingevoerde wijziging om het huren van bijvoorbeeld het Dorpshuis via de 

website te regelen van de Gemeente is, zo heeft Ko de Visser ondervonden, een dermate 

trage aangelegenheid dat aan het nut van dit deel van de site terecht getwijfeld mag worden. 

Toevallig(!) heeft de wethouder dat geluid ook wel eens opgevangen en zal het gevolg zijn 

van kinderziekten. Jawel, geef dat stukje bureaucratie dan eens een fikse optater. 

De Leefkuil is voor sommigen een “steen des aanstoots”. Geen enkele functie. Gooi het vol 

met zand en maak er een fietspad van roepen weer anderen. De Leefkuil heeft dan misschien 

geen zakelijke functie, maar wel een geschiedenis en in die zin een sieraad voor het dorp. 

Tenslotte, 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering en noodt alle aanwezigen 

nog even na te kaarten onder genot van een verversing. 

 

 

Voor verslag: 

 

A.G. Vluggen. 

 

 


